

**COMPOSITION:***Each 2 ml ampoule contains***Active ingredients:**

Vitamin B1 (Thiamine Hcl)

200 mg

Vitamin B6 (Pyridoxine Hcl)

100 mg

Vitamin B12 (Cyanocobalamin)

1 mg

Inactive ingredients:Lidocaine hydrochloride,
Glycerol, Malic acid, Disodium
edetate, Trisodium phosphate
anhydrous, Water for injection.**INDICATIONS:****Neuroton** is indicated for:

-Prevention and treatment of deficiency of vitamin B1, B6 or B12

-Adjuvant therapy in neurological disorders e.g. peripheral neuropathies, diabetic polyneuropathy, beriberi, acute or chronic neuritis, polyneuritis, trigeminal neuralgia, and cervicobrachial neuralgia.

CONTRA-INDICATIONS:**Neuroton** injection shall not be used in cases under suspicion of Hypersensitivity to any of the above ingredients.**DOSAGE AND DIRECTIONS FOR USE:****Neuroton** ampoules are preferably injected intramuscularly (deep intragluteal). For severe & milder cases: 2 to 3 ampoules per week.**INTERACTIONS:**

Patients treated with L-Dopa should not take high doses of pyridoxine (Vitamin B6) as pyridoxine reduces the effects of L-Dopa.

SIDE-EFFECTS:

-In individual cases sweating, tachycardia and skin reactions accomplish with itching and urticaria have been described. In rare cases hypersensitivity reactions may occur e.g. after parenteral application of vitamin B1 exanthemas, difficulties to breathe, and conditions of shock may occur.

-Individual cases of drug induced eczema and urticaria have been reported after parenteral vitamin B12 application.

HOW SUPPLIED:

Carton box containing 6 amber glass ampoules type I contain 2 ml solution + inner leaflet

STORAGE INSTRUCTIONS:

storage condition at 2-8 °C.

Keep all medicaments out of reach of children**Product of:**
AMOUN PHARMACEUTICAL CO.
El-Obour City, Al Qalyubia, Egypt.

القلب، حساسية جلدية في صورة حكة أو ارتيكاريا.

- في بعض الحالات النادرة، قد تحدث تفاعلات فرط الحساسية نتيجة حقن فيتامين ب1 في صورة صعوبة في التنفس أو صدمة عصبية.

- تم رصد حالات فردية من الاكتزيم أو الارتيكاريا نتيجة حقن فيتامين ب12.

تحذير:

- الدواء مستحضر يؤثر على صحتك واستهلاكه خلافاً للتوجيهات يعرضك للخطر.

- اتبع بدقة وصفة الطبيب وطريقة الاستعمال المنصوص عليها وتوجيهات الصيدلي الذي صرفها لك.

- لا تكرر صرف الدواء دون وصفة الطبيب.
- لا تترك الأدوية في متناول الأطفال.**موانع الاستعمال:**- لا يستعمل **نيوروتون** أمبول في حالة الشك بوجود حساسية للمواد الدالة في تركيب المستحضر.

- فرط الحساسية تجاه أي من المكونات المذكورة أعلاه.

الجرعة وطريقة الاستخدام:يفضل أن يتم حقن **نيوروتون** أمبولات بعمق في العضل. في الحالات الشديدة، تؤخذ في الحالات الشديدة والأخف ومتتابعة العلاج ٢-٣ أمبولات في الأسبوع.**العبوة:**

علبة كرتون تحتوى على ٦ أمبولات زجاج عسل (Type 1) تحتوى كل منها على ٢ مللي محلول + نشرة داخلية.

تعليمات التخزين:

يحفظ عند درجة حرارة ٨-٢ درجة مئوية.

تحفظ جميع الأدوية بعيداً عن متناول الأطفال**انتاج** شركه آمون للأدوية
P150169.12
281
مدينة العبور، القليوبية، مصر.

يحتوى كل ٢ مللي أمبول على :

المواد الفعالة:

فيتامين ب1 (ثيامين هيدروكلوريد)

٢٠٠ مجم

فيتامين ب6 (بيريدوكسين هيدروكلوريد)

١٠٠ مجم

فيتامين ب12 (سيانوكوبالامين)

١ مجم

المواد الغيرفعالة:

ليدوکاین هیدروکلورید، جليسرون، مالیک اسید، دای صوديوم اديات، تراى صوديوم فوسفات لامائى، ماء.

دوعى الاستعمال:يستخدم **نيوروتون** في:
- الوقاية والعلاج لنقص فيتامينات ب1، ب6، ب12.

- علاج مساعد في الاضطرابات العصبية مثل اعتلالات الأعصاب المحيطية، اعتلال الأعصاب الناتجة عن مرض السكري، البرى برى، التهاب الأعصاب الحاد أو المزمن، التهاب الحزمة العصبية، الألم العصبي الثلاثي، والألم العصبي العنقى العضدي.

التفاعلات الدوائية:المرضى الذين يعالجون بمستحضر (ل-دوبي) يجب الا يأخذوا جرعات كبيرة من فيتامين ب6 وبالتالي من **نيوروتون** لأن فيتامين ب6 يضعف مفعول (ل-دوبي).**الآثار الجانبية المحتملة**

- في بعض الحالات الفردية: التعرق، زيادة ضربات